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Protokół Nr XLV/2021 
z sesji Rady Miejskiej w Chojnie 

w dniu 28 kwietnia 2022 r. 
Do punktu 1, 2 i 3. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 13.00 i trwała do godz. 13.30. Obrady rozpoczął i prowadził 
przewodniczący rady Radosław Karwan. Przywitał wszystkich zgromadzonych na sesji – 
radnych, panią burmistrz, zastępcę burmistrza, skarbnika Gminy, panią mecenas, dyrektorów 
szkół i jednostek gminy, sołtysów oraz pracowników Urzędu Miejskiego. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji udział bierze 13 radnych, co stanowi 
kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Obecni: 

1. Michał Burak 
2. Radosław Karwan 
3. Elżbieta Lach  
4. Wojciech Łosowski  
5.  Beata Malecka 
6. Bartosz Michno 
7. Monika Odróbka 
8. Norbert Oleśków 
9. Małgorzata Przybylska 
10. Agnieszka Sikora  
11. Halina Szczygieł  
12. Marlena Witek 
13. Małgorzata Wójcik 

Nieobecni radni: Marek Bednarz, Anna Panas 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Przewodniczący rady stwierdził, że protokół z przebiegu XLIV sesji (31.03.2022 r.) został 
sporządzony, uwag do niego nie wniesiono. W związku z brakiem uwag przewodniczący 
poddał pod głosowanie przyjęcie niniejszego protokołu. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie protokołu z XLIV sesji. (31.03.2022 r.).  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz 
Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora , Halina 
Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (2) 
Marek Bednarz, Anna Panas  
 
Do przedłożonego porządku obrad burmistrz B. Rawecka złożyła wniosek o wprowadzenie 
projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów.  
Więcej uwag do porządku obrad nie było.  
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Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla 
sołtysów.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz 
Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora , Halina 
Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (2) 
Marek Bednarz, Anna Panas  
 
Wniosek został przyjęty. 
Porządek obrad wraz z wprowadzonym wnioskiem stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Do punktu 4.  
Informacja burmistrza o pracach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
Burmistrz B. Rawecka – 2 kwietnia uczestniczyłam w rozpoczęciu sezonu motocrossowego, 
na którym pan Marek Kugler przedstawił ofertę skierowaną do dzieci i młodzieży. Myślę, 
że jest to dobry początek, żeby zachęcić do toru motocrossowego. 8 kwietnia gościłam 
Komendanta Wojskowej Komendy Uzupełnień w Szczecinie ppłk. Macieja Zapolskiego i jego 
zastępcę mjr. Zbigniewa Samsela. Komendant wręczył nam odznakę pamiątkową 
i podziękował za dotychczasową współpracę, ale poinformował także, że Wojskowa Komenda 
Uzupełnień przekształci się w Wojskowe Centrum Rekrutacji z uwagi na zmiany ustawowe. 
10 kwietnia na Placu Konstytucji 3 maja odbył się jarmark i koncert solidarni z Ukrainą. 
Dziękuję panu dyrektorowi, pracownikom chojeńskiego Centrum Kultury, za wysiłek włożony 
w organizację tej imprezy, ale także i naszym rodzimym wykonawcom. Mieliśmy też okazję 
gościć zespół Taraka. Ci, którzy chcieli być, to byli, może pogoda nie była najlepsza, ale zawsze 
można było skorzystać z kolejnej oferty kulturalnej. 11 kwietnia uczestniczyłam 
w Wojewódzkiej Radzie Dialogu Społecznego. Jednym z punktów była sprawa zarządzanie 
parkiem Dolina Miłości, który obecnie prowadzi stowarzyszenie Federacja Zielonych Gaja. Jest 
to początek rozmów na temat Doliny Miłości i tego, kto ma to prowadzić, w jakiej formie. 
Obecnie stan parku jest kiepski i z 12 kilometrów ścieżek, tylko 4 kilometry jest możliwych 
do przespacerowania. Mam wątpliwości, czy jest to przyjemność spacerowania. W związku 
z tym, kolejnego dnia spotkałam się w Nadleśnictwie z dyrektorem Regionalnych Lasów 
Państwowych panem Andrzejem Szelążkiem, z Nadleśniczym panem Sylwanem Barczem, 
a ze strony mieszkańców, z panem Ryszardem Mateckim. Omawialiśmy sprawę Doliny Miłości 
i ewentualnie formy, w jakiej powinna być zarządzana. 12 kwietnia uczestniczyłam 
w spotkaniu wielkanocnym w Środowiskowym Domu Samopomocy. Myślę, że w najbliższym 
czasie pani kierownik zaprosi radnych, by mieć okazję zobaczyć, jak ładnie został 
wyremontowany  i zagospodarowany Środowiskowy Dom Samopomocy. Jest to jeszcze jeden 
nasz ośrodek, którym możemy się pochwalić. 23 kwietnia odbyły się obchody 77 rocznicy 
forsowania Odry na cmentarzu Siekierkowskim w Starych Łysogórkach. Na cmentarzu odbyła 
się msza święta i złożono kwiaty. W tym roku frekwencja bardzo zaskoczyła, ponieważ było 
dużo ludzi. Może sprzyjała pogoda, a może dlatego, że przez ostatnie dwa lata ludzie nie mogli 
tak się spotykać. Naprawdę było pięknie i warto było tam być. 31 marca ogłoszone zostało 
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postępowanie na udzielenie zamówienia publicznego na przebudowę targowiska miejskiego, 
ale 20 kwietnia musiałam niestety to postępowanie unieważnić. Poleciłam zaktualizować 
kosztorys i jeszcze raz przystąpimy do ogłoszenia przetargu. Miło mi poinformować również, 
że już mamy informację, że uzyskaliśmy dofinansowanie na realizację zadania „Przebudowa 
świetlic wiejskich w miejscowościach: Jelenin, Strzelczyn i Godków Osiedle”. Środki będą z 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i całkowita wartość to 2.250 tys. zł. Planujemy, że 
przebudowa świetlicy w Jeleninie wynosić będzie 615.000 zł, przebudowa świetlicy w 
Godkowie 970.000 zł i przebudowa świetlicy w miejscowości Strzelczyn 665.000 zł. 
Dofinansowanie z Europejskiego Funduszu Rolnego wynosi 1.316.403 zł. Została nam również 
przyznana dotacja ze środków budżetowych Województwa Zachodniopomorskiego w zakresie 
finansowania zadań na realizację zadania „Dojazd do gruntów rolnych i leśnych”. Dotyczy to 
przebudowy drogi Chojna-Kaliska-Godków etap pierwszy. W pierwszym etapie zostanie 
zrealizowana droga o długości 1 kilometra 600 metrów. Wartość tej inwestycji to około 3 
milionów złotych, dofinansowanie wyniesie minimalnie ponad 1,5 mln złotych. Jest też 
robiony kolejny etap drogi ulicy Dojazdowej, czyli część połączenia z drogą krajową. Sama ulica 
Dojazdowa w jednej części, czyli połączenie z lotniskiem, jest już wykonana. Myślę, że za około 
półtora miesiąca będziemy mogli już w zasadzie uczestniczyć w otwarciu tejże drogi. Chciałam 
przypomnieć, że ta droga jest realizowana również z pozyskanych częściowo środków z 
Funduszu Dróg Samorządowych i z budżetu gminy, dzięki życzliwości radnych. 
 
Radny N. Oleśków – pani burmistrz wspomniała, że spotkała się z przedstawicielami 
Nadleśnictwa w sprawie Doliny Miłości. Jakie są plany na zagospodarowanie tego terenu i co 
z przyszłością Dolny Miłości? 
Burmistrz B. Rawecka – co do Doliny Miłości, to obecnie prowadzone jest postępowanie 
kontrolne, ale w nim może uczestniczyć tylko Nadleśnictwo Chojna. Federacja Gaja dostanie 
za chwilę wezwanie, żeby udrożnić 12 kilometrów ścieżek, które powinny być czynne dla 
wszystkich zwiedzających. Wyraziłam też wolę, by jako gmina wraz z Nadleśnictwem 
prowadzić tę Dolinę Miłości. Byłyby lepsze efekty niż są obecnie, bo jednak nie zawsze Zieloni 
prowadzą tak, jak byśmy chcieli. Myślę, że Dolina Miłości była przez pewien czas taką perełką 
gminy Chojna i byłoby dobrze, żeby dalej była tym atrakcyjnym miejscem.  
 
Więcej uwag nie było. Sprawozdanie z prac burmistrza stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Do punktu 5.  
Informacja przewodniczącego rady dotycząca spraw w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący R. Karwan – - 8 kwietnia wpłynął wykaz nieruchomości, położonych 
w obrębie 8 m. Chojna i w obrębie Krajnik Dolny, przeznaczonych do sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej. 20 kwietnia wpłynęła uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Gminy Chojna za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia. Sprawozdanie z wykonania 
budżetu przedłożone wraz z informacją o stanie mienia zostały zaopiniowane pozytywnie. 
20 kwietnia z Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie wpłynęła prośba 
o przekazanie wyjaśnienia dotyczącego uchwały Nr XLIV/350/2022 Rady Miejskiej w Chojnie 
z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ugody. Wyjaśnienie zostało 
przekazane Wojewodzie Zachodniopomorskiemu. 25 kwietnia wpłynęło pismo Wodociągów 
Zachodniopomorskich Sp. z o.o. w sprawie możliwości wprowadzenia dopłat dla odbiorców 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. W tym samym dniu 
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Pani Burmistrz złożyła wniosek o włączenie do porządku obrad XLV sesji Rady Miejskiej 
w Chojnie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów. 27 kwietnia 
kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Chojnie przedłożyła Ocenę zasobów pomocy 
społecznej w Gminie Chojna za rok 2021. W dniu 28 kwietnia wpłynęło 
z Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie zawiadomienie o wszczęciu 
postępowania nadzorczego w odniesieniu do uchwały Nr XLIV/350/2022 Rady Miejskiej w 
Chojnie z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ugody. 
Pisma są do wglądu w biurze rady. 
Przedstawiciele prezydium Rady brali udział w różnych wydarzeniach, między innymi 
2 kwietnia w otwarciu sezonu na torze motocrossowym, 10 kwietnia Jarmark Wielkanocny  
i 26 kwietnia była wizyta w Szkole Podstawowej nr 1, gdzie mogliśmy zapoznać się, na jakim 
etapie są prace budowlane. 
 
Do punktu 6.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2022 rok.  
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
Przewodniczący poinformował, że wprowadzone zostały autopoprawki do projektu uchwały, 
które przedstawi skarbnik Gminy Chojna. 
Skarbnik A. Górska – autopoprawki do projektu uchwały wynikają z potrzeby wprowadzenia 
środków zwiększających zadanie „Doposażenie placu zabaw w Bajkowym Przedszkolu 
Miejskim w Chojnie”. Zwiększenie oszacowaliśmy na 115.000 zł. Jest to związane 
z uzupełnieniem wyposażenia tego placu zabaw oraz ogrodzeniem boiska z poliuretanu. 
Chcemy, żeby zostało to zrobione już kompleksowo. To zadanie zbilansowane zostało innym 
zadaniem, którego nie udało się wykonać. Jest to częściowe odtworzenie historycznej fosy 
przez budowę zbiornika retencyjnego. Nie udało się ustalić dokumentacji z konserwatorem 
zabytków, dlatego też częściowo rezygnujemy z tego zadania zdejmując 39.080 zł. Pozostała 
kwota jest zbilansowana wykonanymi już dochodami własnymi Gminy Chojna. Jedna zmiana 
w zakresie funduszu sołeckiego dotyczy sołectwa Grzybno. Jest to przesunięcie środków, 
w związku z wykonaniem mapy do celów projektowych, związanej z posadowieniem urządzeń 
na placu zabaw. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania w sprawie wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały. 
Głosowano wniosek w sprawie: 
w sprawie wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Chojna na 2022 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz 
Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora , Halina 
Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (2) 
Marek Bednarz, Anna Panas  
Autopoprawki zostały przyjęte. 
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Następnie przewodniczący R. Karwan przystąpił do uruchomienia procedury glosowania nad 
podjęciem uchwały wraz z wprowadzonymi już autopoprawkami. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2022 rok z wprowadzonymi 
autopoprawkami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz 
Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora , Halina 
Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik  
NIEOBECNI (2) 
Marek Bednarz, Anna Panas  
Uchwała Nr XLV/353/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2022 rok została 
podjęta i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Do punktu 7.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy Gminie Murafa na terenie 
Ukrainy.  
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
Skarbnik A. Górska – uchwała dotyczy udzielania pomocy Gminie Murafa na terenie Ukrainy, 
która jest gminą partnerską Gminy Chojna. Ta pomoc dotyczyłaby wyłącznie pomocy 
rzeczowej dysponowanej przez Gminę Chojna w zakresie przekazywania leków, materiałów 
medycznych, sprzętu ochrony osobistej służb ratunkowych, w tym przeciwpożarowych 
i obrony terytorialnej, żywności, materiałów pierwszej potrzeby, w tym wszelkich sprzętów 
i materiałów codziennego użytku oraz organizowania transportu bezpośrednio do Murafy. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy Gminie Murafa na terenie Ukrainy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz 
Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora , Halina 
Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (2) 
Marek Bednarz, Anna Panas  
Uchwała Nr XLV/354/2022 w sprawie udzielenia pomocy Gminie Murafa na terenie Ukrainy 
została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Do punktu 8.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Gryfińskiego.  
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
Z-ca naczelnika wydziału DIR P. Andreatto-Król – projekt uchwały dotyczy udzielenia  pomocy 
finansowej przez Gminę Chojna dla Powiatu Gryfińskiego na organizację transportu w okresie 
wakacji na trasie Moryń-Cedynia-Chojna. Jest to kwota 1 tys. złotych. Regularne przewozy 
na tej trasie prowadzone są jedynie w okresie szkolnym, dlatego też zasadne jest 
współdziałanie, z jednoczesnym wywiązaniem się z zadań własnych Gminy, określonych 
w ustawie o samorządzie gminnym. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gryfińskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz 
Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora , Halina 
Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (2) 
Marek Bednarz, Anna Panas  
Uchwała Nr XLV/355/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gryfińskiego 
została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Do punktu 9.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów.  
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
Burmistrz B. Rawecka - spotkałam się z przedstawicielem sołtysów i przyjęłam argumenty 
sołtysów. W związku z tym, że nie każdy może uczestniczyć w sesji i potrącanie środków 
za nieobecność na sesji było niesprawiedliwością dla tych, którzy by chcieli, ale nie mają 
zwolnienia z pracy i nie mogą uczestniczyć, w związku z tym proponuję, żeby pozostawić kwotę 
diety w wysokości 400 zł, a dla sołtysów, będących jednocześnie radnymi 200 zł. W najbliższym 
czasie postaram się zaproponować gratyfikację dla tych sołtysów, którzy mają czas i chcą 
uczestniczyć w sesji. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 



7 

 

Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz 
Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora , Halina 
Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (2) 
Marek Bednarz, Anna Panas  
Uchwała Nr XLV/356/2022 w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów została podjęta 
i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Do punktu 10.  
Wolne wnioski i informacje. 
Burmistrz B. Rawecka - chciałabym wszystkich serdecznie zaprosić na mszę świętą z okazji 
rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja, która odbędzie się w kościele Mariackim w Chojnie 
o godz. 12.00. Po mszy zorganizowany będzie koncert w Centrum Kultury, który będzie na 
pewno na bardzo wysokim poziomie. 
 
Do punktu 11.  
Zamknięcie obrad. 
Wobec wyczerpania porządku obrad i braku głosów dyskusji, przewodniczący R. Karwan 
zakończył i zamknął obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Chojnie. Na tym protokół zakończono. 
Koniec obrad godz.13.30. 

 
Przewodniczący Rady 

Radosław Karwan 
 

 
Przygotowała: Teresa Będzak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


